

《单词百科:intermediation是什么意思?intermediation怎么发音?intermediation的解释和用法》

英语单词intermediation是什么意思?intermediation怎么读?intermediation怎么发音?大哲网为您整理了intermediation的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



intermediation怎么读

intermediation的读音:[nt mi:d 'e n]

intermediation的意思

1、n.调停，仲裁，调解;

intermediation的近义词

1、mediation n.调停，调解，斡旋;

intermediation的双语例句

1、The four basic functions of knowledge management are externalization, internalization, intermediation and cognition.

知识管理的四项基本功能是:外部化、内部化、中间层和认知.

2、Intermediation is automated through technologies such as groupware, intranets,

workflow and document management systems.

通过诸如群件、内部网、工作流和文档管理系统等技术,中间层实现了自动化.

3、 One of the dispute-solving ways consists of intermediation and reconciliation.

其中“合意”解决纠纷的方式又包含调解与和解.

4、 GLOBAL financial intermediation is broken.

中介(的链条)业已断裂.

5、 However, as outside investor, the interest of financial intermediation is violated by inside manager.

而金融中介作为外部投资者,其投资权益受到了企业内部经营者的侵害.

6、 The financial intermediation for the project, planning, implementation, provide a solid and reliable technical support.

为项目的资金融通、规划、实施,提供坚实可靠的技术后盾.

7、 With the development of information technology, peasant intermediation will become more flexible , changeable and intangible.

随着信息技术的发展,农民中介组织将向网络化、虚拟化、柔性化方向转变.

8、 According to Administrative Law, the administrative litigation can't apply intermediation, but the administrative indemnity can.

根据《行政诉讼法》的规定,行政诉讼不适用调解,行政赔偿可以适用调解.

9、 This rapid growth in the sector did not improve the quality of financial intermediation.

银行业的高速增长并未改善金融中介的质量.

以上是大哲网为您整理的intermediation怎么读的相关信息,希望对大家有所帮助。查看更多关于intermediation的用法、intermediation的释义、intermediation的相关详情请点击：<https://dict.dazhe5.cn/intermediation>